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Zápisnica 
 

z 10. rokovanie Komisie cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 1.10.2019.   

               

 

PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Koncepcia rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom kraji 2020 – 2025 (2030) 

3. Poskytnutie dotácií nad 3 300 eur v  zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

4. Informatívna správa – Vyhodnotenie výziev cezhraničného programu ENI Maďarsko – 

Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2014 – 2020 

5. Rôzne 
6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

K bodu  č. 1    

Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová privítala prítomných členov komisie na rokovaní 

komisie a predložila návrh programu rokovania komisie. 

Komisia s počtom prítomných 18 členov bola uznášaniaschopná.  

 

Uznesenie č. 25/2019: 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce schvaľuje program  10.rokovania komisie.  

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní: 18  

Za: 18          Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

Materiál predstavila  PhDr. Jana Knežová, PhD., vedúca odboru kultúry a cestovného ruchu. 

Zároveň poďakovala všetkým, ktorí sa zapojili do spracovania tohto koncepčného dokumentu. 

 

V rámci diskusie p. Viliam Zahorčák uviedol, že víta takúto koncepciu, uvedomuje si, že 

najcitlivejšou témou bude optimalizácia a požiadal o informáciu v súvislosti s optimalizáciou 

kultúrnych zariadení v OvZP KSK v Michalovciach. PhDr. Jana Knežová, PhD. vysvetlila, že 

v Michalovciach sú 4 kultúrne zariadenia a pri návrhoch riešenia narážajú na legislatívne 



obmedzenia, napr. zo zákona nie je možné spojenie organizácií, ktorých pôsobnosť je definovaná 

zákonom. Ďalej uviedla, že sa  preverujú na Ministerstve kultúry SR iné možnosti a konkrétne 

návrhy na optimalizáciu budú predstavené až po usmernení z ministerstva. Ing. Vladimír Seman 

sa informoval ako sa bude riešiť interaktivita so subjektmi mimo zriaďovateľskej pôsobnosti 

KSK a či je navrhnutý nejaký mechanizmus pre spoluprácu a podporu takýchto subjektov. PhDr. 

Jana Knežová, PhD. vysvetlila, že chceme rozvinúť komunikáciu  s inými aktérmi a konkrétny 

mechanizmus navrhnutý nie je. Ing. Vladimír Seman požiadal o doplnenie takéhoto mechanizmu 

do dokumentu. 

 

Uznesenie č. 26/2019 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať 

a schváliť materiál „Koncepcia rozvoja kultúry v Košickom samosprávnom kraji 2020 – 2025 

(2030)“ podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 18    

Za:  18      Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č.3 

 

Materiál predstavil  Dipl.-Kfm.Ing. Michal Demo, vedúci odboru financií. 

Tajomníčka komisie Ing. Adriana Šebešová predstavila žiadateľa a projekt, na ktorý je 

požadovaná dotácia. 

 

Uznesenie č. 27/2019 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať 

a schváliť materiál „Poskytnutie dotácií nad 3 300 eur v  zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného 

nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov“ podľa predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 18    

Za:  18       Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 4  

 

Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová z odboru regionálneho rozvoja, územného 

plánovania a životného prostredia. Zároveň informovala prítomných o vyhlásení výzvy 

v Programe cezhraničnej spolupráce SK-HU 2014 -2020.  

V rámci diskusie členovia komisie požiadali o zaslanie informácií k výzve. Ing. Vladimír Seman 

sa informoval, prečo v rámci programu ENI nie je oprávnené aj Poľsko. Ing. Barbora Kováčová 

reagovala, že program ENI je určený na podporu Ukrajiny a pre územie Poľska funguje program 

Ukrajina – Poľsko – Bielorusko. 

 

Uznesenie č. 28/2019 : 

Komisia cestovného ruchu a cezhraničnej spolupráce odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať 

a zobrať na vedomie materiál „Informatívna správa – Vyhodnotenie výziev cezhraničného 

programu ENI Maďarsko – Slovensko – Rumunsko – Ukrajina 2014 – 2020“ podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 18   

Za:  18       Proti:  0  Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu č.5 

 

V rámci bodu rôzne tajomníčka komisie Ing. Adriana Šebešová informovala o realizácií 

požiadaviek, ktoré vyplynuli z predchádzajúcich komisií, pričom uviedla, že Správa ciest KSK 

zatiaľ nestihla pripraviť zoznam ciest v správe KSK, kde je možné z hľadiska šírkových 

možností cesty vyznačiť cyklopruhy na vozovke. Zoznam bude preložený v priebehu 2 – 3 

týždňov. Zároveň vyzvala členov komisie k prípadným pripomienkam k riešeniu požiadaviek. 

Bc. Juraj Seman predložil opakovanú požiadavku na účasť zástupcov redakčnej rady magazínu 

„Rozhýbaný kraj“ na rokovaní komisie. Tajomníčka komisie Ing. Adriana Šebešová sa 

ospravedlnila za opomenutie tejto požiadavky a uviedla, že budú prizvaní na ďalšie rokovanie 

komisie. Ing. Vladimír Seman informoval o reakcii na zaslanú odpoveď z Košice Región 

Turizmus a vyjadril názor, že ide o netransparentný spôsob nakladania s verejnými zdrojmi. 

Zároveň požiadal o informáciu kto rozhoduje o tom, čo sa bude robiť a kto to bude robiť. 

Predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala, že predložila reakciu Ing. 

Vladimíra Semana predsedovi KSK, ktorý je zároveň aj predsedom Košice Región Turizmus. 

Zároveň uviedla, že podľa informácií z Košice Región Turizmus predaj predmetov vyrobených 

v súvislosti s MSĽH 2019 ešte beží a zúčtovanie bude realizované ku koncu roka 2019. P. Milan 

Potocký navrhol pozvať na ďalšie rokovanie komisie výkonnú riaditeľku Košice Región 

Turizmus. Zároveň skonštatoval, že KOCR hlboko zaspala a funguje ako reklamná agentúra 

z verejných zdrojov. RNDr. Martin Smrčo sa dotazoval, či sa pripravuje nové VZN na 

poskytovanie dotácií z kraja. Do diskusie sa zapojil hlavný kontrolór KSK Ing. Ľubomír Hudák, 

ktorý uviedol, že pred 3-4 rokmi bola vykonaná kontrola na Úrade KSK v súvislosti 

s poskytovaním dotácií z KSK, kde bol  kritizovaný spôsob poskytovania dotácií a boli 

navrhnuté opatrenia, vrátane návrhu na prijatie nového VZN. V súčasnosti sú v platnosti tri VZN 

o poskytovaní dotácií, pričom VZN pre poskytovanie dotácií na šport nebolo nikdy využité. 

Následne uviedol, že zo zistení vychádzajú odporúčania a že vykonajú kontrolu odstránenia 

týchto zistení.  RNDr. Martin Smrčo navrhol pozrieť sa na nápravu týchto zistení. Tajomníčka 

komisie Ing. Adriana Šebešová ďalej informovala o vyhlásenej výzve z MDaV SR  na 

poskytovanie dotácií na rozvoj cyklistickej dopravy a cykloturistiky. Následne informovala 

o štatistických výsledkoch ( počte ubytovaných návštevníkov, počet  prenocovaní) k 30.6.2019, 

ktoré zosumarizovalo MDaV SR na základe údajov Štatistického úradu SR. Mgr. Marián Ivan 

doplnil, že aj keď Košický kraj zaznamenal dobrý percentuálny nárast v obidvoch 

ukazovateľoch, je potrebné uvedomiť si, že v rámci Slovenska z hľadiska konkrétnych počtov 

patrí Košický kraj  ku krajom so slabšou výkonnosťou. Členovia komisie požiadali o zaslanie 

prezentovanej štatistiky.  

 

K bodu č.6  

 

Diskusia sa neuskutočnila. 

 

 

K bodu č.7  

   

Na záver predsedníčka komisie PaedDr. Jana Skokanová informovala, že ďalšie rokovanie 

komisie je naplánovaná na 13.11.2019 a poďakovala všetkým prítomným členom za účasť 

komisie. 

 

 

             

 

 

...................................................                                      ..................................................... 

      Ing. Adriana Šebešová                                                              PaedDr. Jana Skokanová 

 tajomník komisie      predsedníčka komisie  

 

 

 


